
6. zasedání  ŠR 
 
 

            Zápis z pátého zasedání Školské rady konané dne 21. 5. 2007 
 
 

Školská rada se sešla na svém šestém zasedání dne 21. 5. 2007 v tomto složení: 
 
JUDr. Jana Šildbergerová 
Ing. Oldřich Kroupa 
Ing. Radek Drnovský  
Mgr. Michaela Dočkalová 
PaedDr. Jaromír Píše  
Ing. Gabriela Folvarčíková  
p. Renata Ludwigová 
p. Renata Marková 
p. Jaroslav Koblížek 
 
Hostem: 
RNDr. Jarmila Ištoková 
 
Jednání bylo podle programu zahájeno v 16.00 hodin 
 
Program 
 
1. Zahájení, volba zapisovatele a ověřovatele zápisu, organizační záležitosti 
2. Informace o připravovaném Školním vzdělávacím programu (dále jen ŠVP) 

koordinátorkou RNDr. Jarmilou Ištokovou 
3. Informace o Občanském sdružení při ZŠ, zpráva o hospodaření 
4. Vyhodnocení výsledků Dotazníků pro rodiče žáků z února 2007  
5. Připomínky k činnosti školy 
6. Zhodnocení školního roku 2006/07 před jeho závěrem 
 

 
1. Zasedání zahájila předsedkyně ŠR JUDr.Jana Šildbergerová. Provedením 

zápisu ze zasedání byla pověřena p. Renata Ludwigová, ověřovatelkou 
p. Renata Marková 

2. Členové rady byli RNDr. Ištokovou seznámeni se základy ŠVP, který 
vejde v platnost 1. 9. 2007 v 1. a 6. třídách všech základních škol v ČR. 
- PaedDr. Píše poukázal na jednotlivé nevýhody ŠVP pro rodiče žáků 
a žáky samotné, v případě změny ZŠ  (každá škola má jiný program 
výuky) 
 



3. Ing. Folvarčíková přednesla zprávu o hospodaření OS a předala Plán  
činnosti OS na kalendářní rok 2007 

                                
 

Plán činnosti Sdružení na kalendářní rok 2007 
 

1) Získat materiální prostředky z darů, dotací nebo z příspěvků 
právnických a fyzických osob. 
2) Organizační i materiální zabezpečení „Vánoční výstavky a Plesu“. 
3) Organizování sběru papíru, bylin, kaštanů. 
4) Poskytnutí finančních prostředků na: 

a) nákup učebních pomůcek 
b) cestovné žákům na soutěže, LVK (5 000,- Kč/kurz), EKO 

(5 000, Kč/kurz), Škola v přírodě (5 000,- Kč/kurz), Adaptační 
pobyt (5 000,- Kč/kurz) 

c) příspěvky na exkurze, kulturní akce pořádané školou apod. 
d) na projekty (AP, LVK, EKO, ŠP, školní časopis, ples, kroužky atd.) 
e) odměny žákům za soutěže v rámci školy 
f) odměny žákům, kteří reprezentovali školu ZŠ Rosice 
g) organizační a materiálové zajišťování zájmové činnosti žáků 
h) odměny pracovníkům, kteří zabezpečují směry, kroužky a jiné 
činnosti v prospěch OS 

5) Zlepšování materiálně-technického vybavení školy 
 
 

- na dotaz p. Ludwigové, zda se členy Sdružení mohou stát i rodiče 
žáků, bylo odpovězeno záporně. Členové Sdružení jsou pouze 
zaměstnanci školy. Sdružení je založeno od r. 1998 za účelem 
získávání materiálních prostředků. Viz výše. 

                  
4. P. Renata Marková a p. Renata Ludwigová zpracovaly a předaly výsledky 

Dotazníků pro rodiče žáků členům rady.  
- nejvíce mají rodiče žáků zájem o to aby: 

+ každý vyučující měl pravidelně 1x měsíčně vypsány své 
konzultační hodiny, k možné návštěvě a projednání případných 
problémů 
+ také je značný zájem rodičů o besedy, nejvíce na téma šikany 
a postupy proti ní – podrobněji viz. tabulka 

- členky rady navrhly výsledky kromě zveřejnění v Rose, umístit  i na 
webové stránky školy 

- připravit informační článek do Rosy (p. Ludwigová) 
- dotazníky a zpracování výsledků jsou v případě dotazů  uloženy 

u p. Markové a p. Ludwigové 



   
5. Připomínky členů rady: 

  
- p. Marková se ptala, proč jsou žáci 3. tříd rozděleni při výuce 

Anglického jazyka na 2 části a v každé s jinou vyučující. 
Ing. Folvarčíková vysvětlila, že tomu tak je z důvodů většího počtu žáků 
se zájmem   o AJ oproti NJ a nedostatku učitelů vyučujících AJ. 

- p. Marková měla dotaz od rodičů žáků, zda je ve Školní družině 
zohledněn věk žáků při skladbě programu (Děti 1. a 2. tříd a 3. až 
5. tříd)   

Ing. Folvarčíková odpověděla, že na  každou věkovou skupinu je brán 
ohled při přípravě programu na volný čas. 

- na dotaz p. Ludwigové, zda by místo stávajících nápojových 
automatů mohla škola využít nabídku na automaty s nápoji a event. 
svačinami odpovídajících zásadám zdravé výživy  

Ing. Folvarčíková  přislíbila zjištění bližších informací o tomto projektu, 
a ev. projednání. Též ostatní členové rady, pokud získají nějaké zprávy, 
informují ostatní, nebo školu. 

- dotaz p.Ludwigové, na podnět rodičů 1. třídy – kdy žáci musí 
o malé přestávce sedět v lavici, prý mohou jen na WC, a o velké 
přestávce se mohou projít 

odpověděla Ing. Folvarčíková, že záležitost bude projednána na pedagog. 
poradě 

- Ing. Folvarčíková informovala členy rady o snížení počtu žáků (53) 
8. tříd, z důvodů ukončení školní docházky a rozdělení ostatních 
žáků pouze do dvou tříd 9. ročníku ve šk. roce 2007/08. 

- Pozvala také členy rady na výpomoc při údržbě školní zahrady 
„Den činu“ na 23. 5. 2007  

 
V závěru jednání byl dohodnut termín dalšího zasedání ŠR na 22. 10. 2007 
v 16 hod, v budově ZŠ. 
 
 
Zapsala:          Renata Ludwigová 
Ověřila:          Renata Marková 
      


